
wiadomości

Lokalne piwo wycofywane?
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Od czytelników otrzymujemy zapytania dotyczące braku dostępności lokalnego piwa
Brackie . Sytuacja dotyczyła m.in. Cieszyna, Kończyc Wielkich czy Skoczowa. Czy oznacza to
upadek marki? Po przyjrzeniu się sprawie okazuje się, że nie.
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W pierwszej kolejności zapytaliśmy Browar Zamkowy w Cieszynie, który odpowiada za produkcję trunku.
Przedstawicielka browaru jednak zdecydowanie stwierdza- polityką sprzedaży i właścicielem marki jest Grupa
Żywiec. Zapytana o potencjalny konflikt między instytucjami odpowiada- współpracujemy, Grupa Żywiec jest
naszym właścicielem, także przestrzegane jest prawo właściciela.

Zanim przejdziemy do odpowiedzi właściciela marki Brackie, warto zaznaczyć, że brak piwa wzbudził odzew
społeczności internetowej. Tutaj została zorganizowana specjalna petycja w sprawie nielikwidowania marki. Zebrała
już ponad 300 podpisów.

Jak zapewnia Magdalena Brzezińska, Kierownik Działu Spraw Korporacyjnych Grupy Żywiec S.A.- ze względu na
duże zainteresowanie klientów lokali gastronomicznych piwem Brackie zdecydowaliśmy się dedykować
tę markę do sprzedaży w tym kanale. Brackie niepasteryzowane z kegi dostępne jest w lokalach w całej
Polsce. Co warte zaznaczenia, w sklepach dostępne jest piwo Brackie Žatecký Pils. Jak mówi Magdalena Brzezińska-
w ostatnich latach cieszy się większym i ciągle rosnącym zainteresowaniem klientów w kanale sklepów
tradycyjnych.

Dodatkowo, otrzymaliśmy listę 21. lokali w Cieszynie, w których dostępne jest piwo Brackie.

Tekst jest odpowiedzią na zapytania czytelników portalu ox.pl. Przypominamy, że alkohol spożywać mogą osoby
powyżej 18. roku życia.
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https://www.petycjeonline.com/petycja_o_przywrocenie_produkcji_piwa_brackie_w_butelkach?u=2162748&s=56609369&utm_source=fb_share&fbclid=IwAR1Flij8tI8K_dIHJwTNz_bjKALGqGlBctDLE_nD_pX5RKeeMnomEGwIr7Y
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